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内容概要

中级阅读教程（英语中级口译资格证书考试），ISBN：9787810806459，作者：陈汉生编
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书籍目录

UNIT ONE People Reading A A Ma'am for All Seasons-the Queen Mother（1900-2002） Reading B More
People and More Products Reading C Motherhood Is a No-Win Situation Use of English 阅读技能系列讲座（1
）：What Is Reading Comprehension?UNIT TWO Food Reading A Craving the Crawlies Reading B The
Plesasures of Eating  Reading C Bakery Products Use of English 阅读技能系列讲座（2）：Classroom
ProceduresUNIT THREE House Reading A Building a House Reading B A Roof over Our Heads Reading C The
Construction of an Independent City-Satte Use of English 阅读技能系列讲座（3）：Surveying the Chapter or
ArticleUNIT FOUR Shopping Reading A An English Christmas Reading B Junk Hunting Reading C How to Be a
Powerful Consumer? Use of English 阅读技能系列讲座（4）：What Are Some of the Organization Patterns
That Authors Use?UNIT FIVE Transport Reading A Just Plane Dangerous? Reading B Artificial Waterways
Reading C Safey Insturctions Use of English 阅读技能系列讲座（5）：How Do Authors Connect Sentences
and Relate Ideas?⋯⋯
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精彩短评

1、http://item.taobao.com/auction/item_detail.htm?item_num_id=8073075677
2、质量还可以。不过大部分都看过的。
3、很快就送来了~书的质量也很好，服务也不错~以后都在当当买东西！
4、我觉得作为教材当当的价格还是经济的
5、当当总是在我最需要书籍的时候，给我惊喜，给我物美价廉的好书。
6、这本书不错，值得看看
7、书不错的，挺喜欢
8、看了三四遍了
9、这是第二版的，不过也无所谓的，能读透也能考出中口
10、书的质量可以
11、分类较好
12、几乎没看。= =因为实在太难了！
13、大二英语课买了一套，没怎么翻过，也没去考过口译= =
14、很奇怪的英语。
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